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DATA 19  NOVEMBRE  DE 2002 
HORA 8 DE LA TARDA 

 
 
 

ORDRE DEL DIA PRESIDENT: Il·lm. Alcalde 
Lluís M. Corominas 

- Josep Aldomà Buixadé 
- Gemma Perich Vidal 
- M. Dolors Ustrell Boada 
- Rai serra Clapes 
- Felip Cuenca Matallana 
- Pili Llaquet Quintilla 
- Rosa Massot Casadevall 
- Enric Falgueras Rabaseda 
- Claudi Puigfel Serret  
- Jordi Permanyer Bellmunt 
- Francesc Deu Trullas 
- Julio Cesar Pombo 

Sabugueiro 
 
 
 
 
 
 
- Juli Boadella Vergés 
     Secretari 

  
 
 1.- Concurs recollida de 

deixalles i neteja viària. 
 

- Francesc Aragón 
     Interventor 

   EXCUSEN L’ABSÈNCIA 
- Josep M Serra 

Mercader 
- Montse Gatell Pérez 
- Francesc Soto 

Martínez 
- Josep Rodes Girona 

  
 
 
Vist que els reunits formen la majoria legal de membres que 
legalment constitueixen l’Ajuntament Ple, el Sr. President 
declara obert l'acte i s'entra a l'examen dels assumptes 
inclosos en l'ordre del dia. 
 



1.- CONCURS RECOLLIDA DE DEIXALLES I NETEJA VIÀRIA. 
 
L’actual contracte de prestacions de neteja viària i recollida 
d’escombraries, fou adjudicat per acord del Ple del dia 256 de 
maig de 1992, si bé, el Ple de 13 d’octubre de 1998, aprovà un 
text refós i una actualització del Plec de condicions per 
adaptar-se a les circumstàncies sempre en evolució en el 
sector de la recollida de deixalles. 
Aquesta evolució fa aparèixer nous requisits i formes de 
treballs diferents de les inicials. La Llei 6/1993, de 15 de 
juliol, reguladora de residus, implica a encaminar-se cap a 
una recollida de deixalles cada cop més selectiva i 
reciclable. 
Per altra banda el municipi de Castellar del Vallès, des de 
l’inici de l’actual contracte, l’any 1992, ha experimentat un 
notable increment demogràfic, acompanyat d’una important 
extensió de les vies urbanes, com també un fort augment de 
l’activitat comercial i econòmica. 
Tots aquests factors d’incidència considerable en un servei de 
recollida de deixalles i neteja viària aconsellen el 
replantejament del servei a través d’unes altres condicions. 
ATÈS el que disposen els articles 233, 271 i 274 de la Llei 
8/1987, de 15 d’abril, Municipal i de Règim Local de 
Catalunya, 
ATÈS el que disposa la Llei de contractes de les 
Administracions Públiques, al respecte a la preparació, 
adjudicació dels contractes de gestió de serveis públics. 
ATÈS que l’Ajuntament en Ple en data 30 de juliol aprovà la 
licitació per a adjudicar mitjançant concurs la concessió del 
servei de recollida de residus municipals i neteja viària, i 
aprovà el plec de condicions administratives tècniques. 
ATÈS que fou publicada la convocatòria al Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya  del 7 d’agost i a Butlletí Oficial 
de la Província del dia 6 del mateix mes. 
ATÈS que en període hàbil s’han rebut les ofertes de les 
següents empreses: 
- Construcciones y Obras Públicas y Civiles, SA  COPCISA. 
- Tecnologia Medi Ambiente, Grupo F. Sánchez, SL (TMA) 
- UTE Serveis Integrals de Manteniment Rubatec, SA – Fomento 

de Construcciones y Contratos, SA. 
- CESPA, Ingenieria Urbana, SA 
- Concessionària Barcelonesa, SA: 
Vistes les propostes i les seves variants presentades per 
aquestes empreses, d’acord amb els criteris de valoració que 
fixa l’article 19 del Plec de condicions. 
 Vista la proposta tècnica que assumeix la Mesa de 
Contractació a favor de la UTE Rubatec – Fomento, per entendre 
que és l’empresa més valorada. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 



PRIMER.- Adjudicar  el contracte dels serveis de recollida i 
transport de residus municipals, gestió de la deixalleria i 
neteja viària a la Unió Temporal d’empreses: Serveis Integrals 
de Manteniment Rubatec, SA y Fomento de Construcciones y 
Contratos, SA, per un preu UN MILIÓ SET MIL CINC-CENTS VINT 
euros amb CINQUANTA-TRES cèntims, IVA inclòs, i de conformitat 
amb la seva oferta base presentada. 
SEGON.- La empresa  adjudicatària dipositarà la garantia 
definitiva que s’eleva al 4% del preu de contracte, en el 
termini de 15 dies, a la Tresoreria municipals. 
TERCER.- Donar  per resolt per mutu acord, el contracte 
subscrit amb Tecnologia Medio Ambiente Grupo F Sánchez, SL, 
per a la prestació d’aquests serveis, d’acord amb les 
condicions establertes en el conveni de resolució. 
QUART.- Indicar  a les ambdues empreses, que la data per a 
efectuar el traspàs de serveis és el 9 de desembre. 
El Sr. Alcalde  passa a donar lectura a la proposta. 
Tot seguit comenta que ha estat un llarg procés de valoració, 
un procés que ha tingut en compte les diferents propostes i 
també les variants que han presentat les diferents empreses, 
per tant s’han analitzat concretament dinou propostes, ja que 
totes les empreses han presentat la base, més tres variants, 
llevat una, que només ha presentat dues variants, per això que 
eren moltes variables a considerar, i tots aquests criteris 
que sumaven uns 200 punts han estat tinguts en compte en les 
19 ofertes i finalment la  que ha comptat amb més punts, ha 
estat la oferta base presentada per: Unió Temporal d’empreses: 
Serveis Integrals de Manteniment Rubatec, SA y Fomento de 
Construcciones y Contratos, SA.  
Abans de fer una valoració de tot el procés mostrar  
l’agraïment als tècnics de les tres àrees que han participat 
en la determinació de la proposta, perquè hi han dedicat 
moltes hores i d’una forma objectiva. 
La convocació d’aquest concurs no va ser per una valoració 
negativa de l’actual concessionària, sinó per haver arribat  a 
la conclusió, entre la concessionària i l’Ajuntament, que la 
concessió, amb el preu que estava i amb el serveis que 
s’oferien amb aquesta concessió, no era suficient per atendre 
totes les necessitats del nostre municipi. Val a dir que 
aquesta concessió passarà a costar més diners a l’Ajuntament, 
això vol dir que si fins ara s’estava pressupostant als 
voltant d’uns 120 milions de pessetes, ara s’arribarà al milió 
d’euros, per tant hi haurà un increment de la partida que es 
destinarà tant a neteja viària com a recollida de residus, que 
esperem que vagi en benefici d’una major qualitat en la 
prestació del servei, de més serveis i alhora també d’un major 
control en la prestació d’aquest serveis, d’una major també, 
popularització de totes les accions ambientals i també de 
l’atenció ciutadana i per tant perquè tots hi sortim guanyant 
i tant els que rebem aquest servei com a ciutadans,  com la 



mateixa empresa, tinguem la satisfacció que aquest servei es 
porti bé. 
Alhora de valorar quines eren les millors ofertes d’aquestes 
dinou, no ha estat només per un sol motiu, la motivació era 
intentar trobar aquella empresa que reunís tots els requisits. 
El que volem és que la concessionària funcioni, que els 
nostres ciutadans tinguin un bon servei, i que sobretot , tan 
la neteja viària com la recollida d’escombraries, no sigui un 
problema per l’Ajuntament.             
Pel que fa al contingut específic de l’oferta, recordar que hi 
haurà l’inici de la recollida de la fracció orgànica, que 
s’implantarà progressivament, amb el compromís del Consell 
Comarcal, de començar a fer funcionar la planta de Can Barba i 
per tant portar-hi la fracció orgànica, a partir del primer 
trimestre de 2003.       
I per acabar menciona que, amb l’experiència del que ens ha 
passat aquests anys amb l’actual concessionària i també de la 
concessionària anterior, el que volem al final és que això 
funcioni,  i per això hem posat en el contracte final de la 
concessió, el conjunt de coses que no funcionaven prou bé, i 
de segur que la intenció que hi ha és la de no repetir errors.  
L’actual concessionària començarà a prestar els seus serveis 
en el nostre municipi a partir del dia 9 de desembre i aquests 
dies ens serviran per acabar el lligar els conceptes que no 
quedaven prou clars i que els hi hem demanat uns aclariments 
tècnics.   
S’obre un torn d’intervencions amb el PP Sr. Julio Cesar Pombo  
que comença manifestant-se d’acord amb la proposta i felicitar 
als tècnics que han presentar un treball molt ben fet i només 
cal esperar que l’elecció triada sigui l’encertada per no 
tornar-nos a trobar amb un problema similar.       
Intervé per ERC el Sr. Jordi Permanyer  remarcant que 
l’experiència de tots aquests anys amb la prestació d’aquest 
servei que des de l’Ajuntament estava concessionat, recollida 
de deixalles i neteja viària, ens ha servit primer per la part 
tècnica,  per elaborar un plec de clàusules administratives, 
que pensem que ha anat a cobrir tots aquells dèficits que el 
servei fins ara ens oferia, i això també hagi servit per 
valorar correctament quina era l’empresa que podria guanyar 
aquesta concessió.  Estem convençuts que tot aquest treball 
fet i que amb l’experiència acumulada, la concessió que avui 
aprovarem representarà un important increment amb la qualitat 
i la prestació d’aquest servei de cara als ciutadans i que 
s’hi ha incorporar tota una sèrie d’elements que ens permetran 
avaluar, si realment tot això que hem posat per escrit i tots 
aquests serveis que s’han de prestar, realment es donin al 
nivell adequat i satisfactori. 
Pel PSC la Sra. Pilar Llaquet  exposa que després de tot el 
treball que s’ha fet crec que l’elecció serà encertada,  i un 
tema important a destacar és que els treballadors que 



actualment fan la seva tasca a Castellar,  continuaran en la 
plantilla  de la nova  empresa i cal esperar que el servei al 
municipi sigui satisfactori per tot el poble i que la inversió 
de més que s’hi fa sigui per la millora del servei. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT DELS ASSISTENTS . 
 
 
I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent tres 
quarts de nou del vespre,  s’aixeca la sessió de la qual 
s’estén la present Acta que signa com a fedatari d’aquests 
acords el Secretari, amb el vist-i-plau del Sr. Alcalde. 


